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Onderwerp vraag: 2gates sport 
 

Toelichtende nota 
 

Ik werd gecontacteerd door Inge Van Sweevelt, de enthousiaste uitbaatster van haar 
sportcentrum 2gates in Willebroek (Tisselt) die ze samen met haar zoon en dochter 

runt. Vorig jaar organiseerde zij ook een 24 uur lange work-out als steun voor haar 

vriendin Inge Nees, de intussen overleden kleuterjuf van het boek ‘Juf, waar ben je?’. 
 

2gates voorziet zowel groupworkouts, fitness, voedingsbegeleiding en zet ook in op 
krachttraining, onder andere voor Parkinson patiënten. Ze zoeken zo ook een 

complementariteit met bestaande fitnesscentra om een uniek aanbod uit te werken. 
 

2gates zou graag willen uitbreiden. Zo waren er ook enkele personen met een 
beperking via ‘Wijzersterk’ aanwezig op de 24 uur benefiet actie, waar ze ook verder 

willen op inzetten. Het familiebedrijf zoekt een geschikte locatie om uit te breiden, waar 
ze een ruimte tussen 500 en 1000 m2 zoeken, er voldoende ruimte is voor parking, 

maar niet in een te dichte woonwijk om de inwoners niet te storen, en met misschien 
wat ruimte voor een lounge etc om er zo ook een gezellige plek van te maken. Een 

grote hal of hangar lijkt hun dan ook het meest geschikt. Ze willen dus ‘economisch’ 
uitbreiden met hun sportactiviteit maar hier wel een ‘maatschappelijk inclusief’ verhaal 

van maken.  

 
Toen ze een geschikte locatie hadden gevonden en hiervoor contact opnamen met de 

Mechelse diensten voor een vergunning, gaf de dienst Omgeving aan dat dit niet kon 
omdat bijvoorbeeld industrieterrein niet mocht gebruikt worden voor recreatieve 

doeleinden? (hoewel er nu meer en meer fitness of persoonlijke coaching wordt gestart 
in woningen of zelfs op industrieterreinen) 

 
De eigenaars van 2gates zouden eens graag hun verhaal willen brengen omdat ze zelf 

aanvoelen op het snijvlak te zitten van dienst Sport, Omgeving en Economie. Ze 
verwachten niet dat stad Mechelen een bepaalde locatie vindt voor hen, maar willen 

wel graag hun verhaal eens brengen aan het bestuur en de diensten om samen te 
kijken hoe ze binnen het Omgevingsbeleid een invulling kunnen geven aan de 

uitbreiding van hun inclusieve sportactiviteit. 
 

 

 

https://www.gva.be/cnt/dmf20230927_96472466


Vragen: 
 

- Is het stadsbestuur op de hoogte van dit dossier of de eigenaars, en klopt het dat 
er bijvoorbeeld in een leegstaande industriehal geen sportactiviteiten mogen 

ontwikkeld worden? 

- Wilt het Stadsbestuur contact opnemen met de eigenaars om hun situatie en vraag 

samen te bekijken wat mogelijk is? (email Vansweeveltinge@hotmail.com) 

  

 

         Karl Lauwers 
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